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از محل مالیات بر ارزش افزوده

۱۱ هزار میلیارد تومان به وزارت بهداشت 
اختصاص یافت

معــاون اجرایی معاونت بهداشــت وزارت بهداشــت، از اختصــاص ۱۱ هزار 
میلیارد تومان از محل مالیات بر ارزش افزوده به وزارت بهداشت خبر داد.

 غلامحســین صادقیــان در کارگاه آموزشــی مدیریــت نظــام شــبکه که با 
حضور معاونان بهداشــت دانشــگاه های علوم پزشــکی کشــور در هتل قلب 
تهران برگزار شد، گفت: خوشبختانه امسال پرداخت سهم وزارت بهداشت 
از مالیات بر ارزش افزوده با اختصاص این مبلغ مورد توجه قرار گرفته است.

وی ادامــه داد: تــا پایــان مهرمــاه توزیع محمولــه اول مکمل هــا در مراکز 
بهداشــتی انجــام خواهــد شــد. صادقیــان، برگــزاری ایــن کارگاه را نتیجــه 
نیازســنجی از معاونان بهداشــت دانشگاه های علوم پزشکی کشور دانست و 
اظهار داشــت: با توجه بــه تأکیدات رهبری در مورد تقویت شــبکه و اهمیت 
توانمندسازی نیروهای انسانی مطابق نیازسنجی از معاونان بهداشت، این 

کارگاه در دو مرحله برای معاونان بهداشت دانشگاه ها برگزار می شود.

شناسایی ۴۳۵ بیمار جدید کرونا در کشور
بنابــر اعلام وزارت بهداشــت، در شــبانه روز منتهی به روز گذشــته ۴۳۵ بیمار 
کووید۱۹ در کشــور شناسایی شدند و متأسفانه ۹ بیمار نیز جان خود را از دست 
دادنــد.۹۰ نفر از بیماران جدید بســتری شــدند. مجموع بیمــاران کووید۱۹ در 
کشــور به ۷ میلیون و ۵۵۰ هزار و ۲۱ نفر رســید. خوشــبختانه تا کنون ۷ میلیون 
و ۳۲۶ هــزار و ۵۰۸ نفــر از بیمــاران، بهبود یافته و یا از بیمارســتان ها ترخیص 
شــده اند. ۱۴۴ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه 
بیمارستان ها تحت مراقبت قرار دارند. تا کنون ۵۴ میلیون و ۱۳۰ هزار و ۵۵۵ 
آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است. همچنین در حال حاضر 
هیچ شهرستانی در وضعیت قرمز نیست، ۱۶ شهرستان در وضعیت نارنجی، 

۲۰۰ شهرستان در وضعیت زرد و ۲۳۲ شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند.

عضو هیأت مدیره انجمن داروسازان:

کمبود سرم در کشور کذب است
عضو هیأت مدیره انجمن داروســازان تهران با بیان اینکه کمبود سرم کذب 
اســت، گفــت: بــا وجود همــه نظارت هایی که از ســوی ســازمان غــذا و دارو و 
مجموعه های مرتبط انجام می شود، اما سبد فروشی و الزام به خرید برخی 
داروها که مورد درخواســت داروخانه ها نیســت برای دریافت ســرم از ســوی 

شرکت های توزیع کننده وجود دارد.
به گزارش ســازمان نظام پزشــکی کشــور، شــهاب الدین جنیــدی جعفری 
درباره سرم های تزریقی، اظهار کرد: گزارش هایی مبنی بر اینکه تولیدات در این 
حوزه بیش از مصرف اســت به گوش می رسد اما بازار دارویی به شرایط پایدار 
برای برخی اقلام از جمله سرم های تزریقی نرسیده است. عضو هیأت مدیره 
انجمن داروســازان تهران اظهار داشت: اگر تولید و مصرف سرم شرایط نسبتاً 
متعادلی دارد، به نظر می رسد که سهمیه بندی باعث ایجاد بحران و جو کاذب 
شــده اســت. وی ادامه داد: اجــرای طرح دارویــار عملًا از ایجــاد وقفه در تولید 
داروهــای داخلی جلوگیــری و رغبت در تولیدکنندگان بومی را ایجاد کرد و این 
امر نشــان از توجه مســئولان به کیفیت بهتر تولیدات داخلی دارد، اما با وجود 

تلاش ها هنوز کمبود در برخی اقلام دارویی مشاهده می شود.

شعارهای رادیکال در تجمع شریف از بیرون خط دهی شده بود
سخنگوی وزارت علوم در نشست خبری:

ســخنگوی وزارت علــوم گفت: یکشــنبه اتفاقی در 
دانشــگاه شــریف افتاد که در ســطح جامعه کمتر 
دیــده بودیم؛ شــعارهای رادیــکال داده شــد و فکر 

می کنیم خط دهی از جای دیگر رخ داده است.
به گــزارش خبرنــگار مهر، علی شمســی پور در 
نشســت خبــری کــه دیــروز در وزارت علــوم برگزار 
شــد، اظهار کرد: حضوری شــدن دانشــگاه ها از ماه 
اردیبهشت ۱۴۰۱ اتفاق افتاد و تعدادی از دانشگاه ها 
مســائل بودجه ای و دانشجویی داشتند و امکان باز 
شدن نداشــتند، قرار شــد تمهیداتی برای مهرماه 
بیندیشــند. ســخنگوی وزارت علوم افزود: با شروع 
مهرماه به دو اتفاق برخوردیم؛ نخست هفته ای که 
دو روز تعطیلی داشتیم و از آن طرف ناآرامی هایی 
که شروع شد و خانواده ها را نگران کرد. تماس های 
متعــددی داشــتیم کــه خانواده هــا اظهــار نگرانی 
می کردند و اذعان داشتند که می خواهیم فرزندان 
در کنــار خانــواده باشــند و در نهایــت آموزش هــا 

مجازی شد.
وی افــزود: دو روز اول هفتــه جــاری بــه صورت 
حضوری برگــزار شــد و از آن طــرف فراخوان هایی 
برای تحصن و تجمع داشتیم که از آن طرف مرزها 
هدایــت می شــد. بــا این حــال کلاس هــا حضوری 
برگزار شد و تصمیم وزارتخانه بر این بوده و هست.

شمسی پور ادامه داد: البته به طور مثال شورای 
تأمیــن اســتان زاهــدان بــه خاطــر مســائل امنیتی 
تصمیم گرفت دانشگاه به صورت حضوری نباشد.

وی با بیان اینکه حضور دانشــجو در دانشگاه در 
دو روز گذشــته رونــد رو به رشــدی داشــت و آمارها 
را داریــم، گفــت: البته یک هفته طول می کشــد که 
دقیق آمارها استخراج شود. وی اظهار داشت: مثلًا 

دانشگاه الزهرا روز شنبه ۹۰۰ غذا و روز یکشنبه ۱۸۰۰ 
غذا داده است و این نشان می دهد که روند حضور 
دانشــجویان افزایش داشــته است. دانشــگاه ها روز 
یکشــنبه ۳۰ درصد نســبت به روز شنبه بیشتر غذا 
داده انــد. حتــی در دانشــگاه شــریف هم ایــن روند 
افزایشی وجود داشت. دانشگاه علم و صنعت و... 
نیز حدود ۴ یا ۵ هزار غذا به دانشجویان داده است.
شمسی پور با بیان اینکه در کل کشور طی دو روز 
گذشــته بیشــتر از ۷۰ تا ۸۰ درصد کلاس هــا برگزار 
شــد، گفــت: در برخــی دانشــگاه های تهــران حتی 

بالای ۹۰ درصد کلاس ها برگزار شد.
ســخنگوی وزارت علــوم گفــت: طــی چنــد روز 
گذشته در دانشگاه ها بیشتر از ۲۰۰ تا ۳۰۰ نفر تجمع 
نداشــتیم. روز یکشــنبه نســبت به روز شنبه تعداد 

دانشجویان در تجمع کمتر شد.
شمســی پور با اشــاره به اتفاقات روز یکشنبه در 
دانشــگاه شــریف گفت: یکشــنبه اتفاقی در شریف 
افتــاد کــه در ســطح جامعــه کمتــر دیــده بودیــم؛ 
شــعارهای رادیکال داده شــد و فکــر می کنیم خط 
دهی از جای دیگر رخ داده است. هیچ وقت چنین 
عباراتــی را طــی ســال های اخیــر از دهان دانشــجو 
نشــنیده بــودم. به نظــرم طراحــی اتفاق افتــاد که 
عبارات زشتی اســتفاده شود. فکر می کنم دانشجو 
هیــچ وقــت بــه ایــن ســمت نمــی رود بخصــوص 
دانشــگاه شــریف که یکی از بهترین دانشــگاه های 

منطقه است.
وی ادامــه داد: روز یکشــنبه تجمع در دانشــگاه 
شــریف بیشــتر از ۲۰۰ تا ۳۰۰ نفر نبــود اما فضا تند 
و درنهایــت منجــر به این شــد که رئیس دانشــگاه 
از وزیر خواســت به دانشــگاه بیاید و فضــا را ببیند، 

گفت و گویی انجام دهند و فضا را آرام  کنند. وزیر به 
محض ورود تلاش کرد فضا را آرام کند.

کــه  ایــن در حالــی اســت  شمســی پور گفــت: 
فراخوان هایــی داشــتیم از ســوی ضدانقــلاب که از 
آشوبگران می خواســتند به سمت دانشگاه بیایند. 
سخنگوی وزارت علوم درباره اینکه گفته شده وقایع 
یکشــنبه شب گذشــته در پارکینگ دانشگاه شریف 
رخ داده است، گفت: خیر آن محل که فیلم آن هم  
منتشر شده، پارکینگ دانشگاه شریف نیست و یک 
پارکینگ عمومی است و کارکنان ادارات دیگر هم از 

آنجا استفاده می کنند.
شمســی پور با اشــاره به اینکه از جهت حقوقی 
همکاری با کشــور متخاصم از جمله ارســال فیلم 
حتماً جرم محسوب می شــود، گفت: در جریانات 
اخیــر، کل اســلام در برابــر کفــر قــرار گرفته اســت. 
مــا ســازکار و چهارچوبی بــرای برخورد بــا اتفاقات 
دانشگاه داریم، البته اگر جنبه امنیت ملی نداشته 
باشد. به طور مثال اگر استادی کلاسی تشکیل نداد 
مــا در ابتــدا پدرانه برخــورد می کنیــم و بارها تذکر 
می دهیم و در نهایت برخورد خواهیم داشت. نگاه 

رؤسا به دانشجویان نگاه پدر به فرزندش است.
وی در پاسخ به ســؤالی درباره آمار دانشجویان 
دانشــجویان  از  قطعــی  آمــار  گفــت:  بازداشــتی 
بازداشــتی وجود ندارد و غالب دستگیری ها خارج 
از دانشــگاه بوده اســت. چرا که به طور مثال فردی 
دانشــجوی دانشــگاه تهــران بــوده امــا در ســاری 
بازداشــت شــده اســت. نیروی های امنیتــی داخل 
دانشگاه کسی را دستگیر نمی کنند اما اگر به بیرون 

دانشگاه بروند، بالطبع این اتفاق رخ خواهد داد.
مشــاور وزیر علــوم بیان کــرد: از جهــت قانونی 

رئیــس دانشــگاه می توانــد از دســتگاه های امنیتی 
بخواهــد کــه بــه داخــل دانشــگاه بیاینــد ولــی در 

هفته های اخیر این اتفاق اصلًا رخ نداده است.
وی در ادامــه اظهــار کرد: آماری از دانشــجویان 
بازداشتی و زخمی یکشنبه شب در دانشگاه شریف 
نداریــم. البتــه دانشــگاه ها و وزارت علــوم در حال 

استخراج این آمار هستند.
شمســی پور با اشــاره به اینکــه چند هــزار نفر از 
استادان بیانیه دادند و از مواضع نظام دفاع کردند 
و درصــد خیلــی بالایــی از کلاس ها تشــکیل شــده 
اســت، گفت: برخی استادان هم  معترض بودند و 
بیانیه دادند اما هیچ حرفی از عدم تشکیل کلاس 
زده نشــده اســت. تعداد معدودی هم هســتند که 
مصاحبه می کنند و عملًا کلاس تشکیل نمی دهند 
اما رویه ما گفت و گو و برادری اســت تا این دوستان 

بــه فضــای دانشــجویی و رســانه ای کمــک کنند تا 
دانشــگاه به آرامش برسد. ســخنگوی وزارت علوم 
ادامــه داد: از دانشــگاهیان درخواســت می کنم به 
گفت و گو رو بیاورنــد. هرچقدر گفت و گو کنیم ضرر 
نــدارد و راحت تر به تفاهم می رســیم حتــی اگر به 
تفاهم نرســیم، حداقل توانســته ایم ارتباط برقرار 
کنیم. هرچقدر به سمت استادیومی شدن برویم، 
فضــا ملتهب تر خواهد شــد. وی با اشــاره به اینکه 
رؤســا تلاش خواهند کرد که به دانشــجویان کمک 
کننــد و فضای حضور دانشــجویان را به ۱۰۰ درصد 
برســانند، گفت: اگر دانشــجویی بازداشــت شــده و 
جرم کوچکی انجام داده یا پشــیمان اســت تلاش 
می کنیــم اینها آزاد شــوند و اگر هم افرادی کماکان 
بازداشــت هســتند بــه دلیــل ایــن اســت کــه اتهام 

خاصی دارند و مستنداتی علیه آنها وجود دارد.
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وزیر آموزش و پرورش گفت: در هیأت دولت این 
موضــوع را مطرح کــردم که پاداش هــا یک دفعه 
برای این افراد واریز شود و در پاسخ عنوان شد که 
۲۰ درصد مبلغ به خزانه فرســتاده شده و بخشی 

دیگر را هم می خواهند بفرستند.
یوســف نــوری در حاشــیه یــک گردهمایــی در 
اردوگاه باهنــر و در جمــع خبرنگاران در پاســخ به 
پرسشی مبنی بر جزئیات و زمان برگزاری آزمونی 
بــرای معلمــان مهرآفریــن اظهــار کــرد: نماینده 

ســازمان اداری و اســتخدامی دیــروز بازدیــدی از 
وزارتخانه جهت سنجش آمادگی زیرساخت های 
برگزاری آزمون داشــت که اگر زیرساخت ها تأیید 

شوند، قرار است آزمون ۲۲ مهرماه برگزار شود.
وی افزود: البته ممکن است که با دیرتر پاسخ 
دادن این ســازمان، انجام آزمون به پایان مهرماه 
موکول شــود. البته ما نظرمان این اســت هر زمان 

مجوز صادر کنند، انجام شود.
او دربــاره زمــان واریــز فوق العــاده رتبه بنــدی 

برای معلمان مهرآفرین نیز گفت: برای پرداخت 
فوق العاده رتبه بندی مهرآفرینان، بخشی از مبلغ 
به خزانه رفته اســت و پیگیر این موضوع شدم که 

ان شاءالله پرداخت شود.
نــوری دربــاره پرداخت پاداش پایــان خدمت 
بازنشســتگان فرهنگــی نیــز عنــوان کــرد: امــروز 
)دوشنبه( پیگیر این موضوع نیز شدم. روز گذشته 
در هیــأت دولت ایــن موضوع را مطــرح کردم که 
پاداش هــا یک دفعه بــرای این افراد واریز شــود و 

در پاســخ عنوان شــد که ۲۰ درصد مبلغ به خزانه 
فرســتاده شــده و بخشــی دیگر را هم می خواهند 
بــه نیروهــای خریــد  بــا اشــاره  بفرســتند. نــوری 
خدمــات نیــز گفــت: باتوجــه بــه اینکــه در برخی 
استان ها تبدیل وضعیت مشمولان قانون تعیین 
تکلیــف و ایثارگــران انجام شــد، تعــداد نیروهای 
خرید خدمات در برخی اســتان ها مانند لرستان، 
مازاد شــد. نیروی خرید خدمات در مواقع نیاز به 

کارگرفته می شود.

او درباره مشــکلات سرویس مدارس عنوان 
کــرد: پیمانــکاران تمکیــن نکردنــد، دیــروز هم 
مدیــرکل  گــزارش  طبــق  داشــتیم.  جلســه ای 
تاکســیرانی  پــرورش شــهر تهــران،  و  آمــوزش 
۴۰۰۰ تاکســی را در اختیــار قــرار داده اســت کــه 
این مشــکل ســرویس رفع شــود. در شــهرداری 
تهــران، همکاری ها خــوب بوده اســت و انتظار 
داریم پیمانکاران هم آنچه که منصفانه اســت 

از مردم بگیرند.

پرداخت ۲۰ درصد از پاداش پایان خدمت فرهنگیان

رنا
 ای
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